
Z Á P I S N I C A  č. 2018014/KÚPSaŽP a DKZ a KÚP 

zo zasadnutia komisie MsZ - Komisie územnoplánovacej, stavebnej a životného prostredia a Dočasnej  
komisie MsZ pre zabezpečenie a koordináciu všetkých činností súvisiacich s prípravou, obstaraním, 
spracovaním a schválením doplnkov územného plánu a nového územného plánu mesta Stupava. 

Dátum :  18.04.2018/18:00h 
 
Miesto :  zasadacia miestnosť  MsÚ, Hlavná 1, Stupava 
 
Prezencia: - prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny  
 
 

Predseda: Ing. Kalivoda 
Rudolf 

Členovia:   Hostia:  

Podpredseda:   Ing. Lakoštík Adrián  Ing. arch. Karol Balaš 

Tajomník: Ing. Vigh Roman  Ing. arch. Mária Seppová                                      Ing. arch. Eva Balašová 

   Dipl. Ing. arch. Peter 
Vopička 

  

   Mgr. Pavol Poláček    

   členovia DKZaKÚP podľa 
prezenčnej listiny 

  

Ospravedlnení:       

      

Neprítomní:      

      

 
Program: 

1.  Začatie rokovania predsedom komisie. 

2.  Otvorenie 

3.   Informácia o stave rozpracovanosti Urbanistickej štúdie centrálnej mestskej zóny I. 

3.  Kúpalisko_stav k 042018 

4.  Diskusia 

5.  Záver 

 
Bod č.1: Začatie rokovania predsedom komisie 

Dňa 18.04.2018 od 18:00h v zasadacej miestnosti Mestského úradu v Stupave zasadala „Komisia 
územnoplánovacia, stavebná a životného prostredia“ spolu s „Dočasnou komisiou MsZ pre 
zabezpečenie a koordináciu všetkých činností súvisiacich s prípravou, obstaraním, spracovaním 
a schválením doplnkov územného plánu a nového územného plánu mesta Stupava“ (ďalej len 
„Dočasná komisia k ÚPN“).  

Bod č.2:  Otvorenie 

Prítomných členov a hostí privítal predseda Komisie Ing. Kalivoda Rudolf. Komisie sa zúčastnili 
spracovatelia urbanistickej štúdie centrálnej mestskej zóny I. a to Ing. arch. Eva Balašova a Ing. arch. 
Karol Balaš. O 18:10 bola Komisia uznášania schopná a pripravená zasadať  podľa štatútu komisie čl. 
VI. Témou rokovania bol bod č.3 a č. 4 podľa programu zasadania. 

 

 



 

Bod č.3: Informácia o stave rozpracovanosti Urbanistickej štúdie centrálnej mestskej zóny I. 

Mesto Stupava objednalo spracovanie „Urbanistickej štúdie centrálnej mestskej zóny I.“ (ďalej len 
„UŠ CMZ I.“) u spracovateľov Ing. arch. Balašovej Evy a Ing. arch. Karola Balaša. Táto „UŠ CMZ I.“ 
bude podrobnejšie riešiť predmetnú zónu v súlade s požiadavkou regulácie v územnoplánovacej 
dokumentácii mesta. Cieľom riešenia je získať podkladový dokument pre usmerňovanie investícií 
v centrálnej mestskej zóne, ktorý bude môcť byť zapracovaný ako záväzný do územnoplánovacej 
dokumentácie mesta.   

Spracovatelia „UŠ CMZ I.“ v krátkosti zhrnuli stav rozpracovanosti štúdie. Prezentovali výkresy 
analyzujúce súčasné výškové zónovanie objektov, analýzu typov striech, analýzu majetkovo-právnych 
vzťahov, analýzu stavebno-technického stavu objektov a analýzu možnej (predpokladanej ) výstavby. 

Po dopracovaní „UŠ CMZ I.“ bude materiál kompletne predložený na rokovanie komisie. 
Predpokladaný termín ukončenia dokumentácie je koniec mája, resp. začiatok júna 2018. 

  

K bodu č.3.1 Komisia navrhuje uznesenie : 

Uznesenie č. KÚPSaŽP 2018013/3 : 

Komisia berie na vedomie informáciu o stave rozpracovanosti „Urbanistickej štúdie centrálnej 
mestskej zóny I.“ 

Bod č.4: Kúpalisko_stav k 042018 

Na základe uznesenia komisie č. KÚPSaŽP 2018012/3 zo dňa 4.4.2018, boli podané informácie 
tajomníkom komisie, ohľadom staveného zámeru „Relax centrum park – Stupava“ navrhovaného na 
pozemkoch v areáli bývalého kúpaliska v nasledovnom rozsahu:   

- Stavebník začal realizovať stavbu v termíne platnosti stavebného povolenia, čo vopred 
oznámil písomne stavebnému úradu. 

- V rámci stavby nebola riešená zmena stavebníka. 
- V rámci stavby nebolo žiadané o predĺženie platnosti stavebného povolenia.  
- V rámci stavby nebola riešená zmena stavby pred jej dokončením. 
- V rámci stavby nebolo oznámené o postúpenie práv a povinností stavebníka. 
- V rámci stavby bolo oznámené o začatí stavby v súlade so stavebným povolením podľa bodu 

B3).  
- Mesto Stupava nemá informáciu o tom či stavba „Bazéna“ bola začatá v súlade so stavebným 

povolením. 
- Mesto Stupava nemá informáciu  o tom či stavba „Bazéna“ bola postavená v súlade so 

stavebným povolením. 
- Stavebné povolenie na stavbu „Bazéna“ bude predložené dodatočne. 

 
K predmetnému bodu prebiehala rozsiahla diskusia z ktorej vyplynuli nasledovné uznesenia. 

 
K bodu č.4.1 Komisia navrhuje uznesenie : 
Uznesenie č. KÚPSaŽP 2018013/4 : 
 
1. konštatuje, že :  
marketingové aktivity developera – Inter Development s.r.o. na základe ktorých propaguje predaj 
bytov vo vnútrobloku s jazierkom o výmere 1500m2 - nie je v súlade s územným plánom mesta 
Stupava regulujúcim plochu bývalého kúpaliska vo funkčnej zóne veľkého parku a nie je tiež v súlade 
s platným územným rozhodnutím a to z nasledovných dôvodov: 



a) v zmysle platného územného plánu mesta sa na funkčnú plochu bývalého kúpaliska vzťahuje 
všeobecná regulácia funkčnej plochy F7: Šport, rekreácia a agroturistika a osobitná regulácia 
funkčnej plochy: Zóna veľkého parku. V zmysle všeobecnej regulácie funkčnej plochy ide 
o rekreačné územie prevažne areálového charakteru tvorené krytými športovými zariadeniami, 
otvorenými športovými ihriskami, plážami a zariadeniami telovýchovy, verejného 
a poloverejného charakteru. Ubytovanie na danej funkčnej ploche môže byť len doplnkovým 
funkčným využitím, ako prechodné ubytovanie hotelového a penziónového typu. V zmysle 
osobitnej regulácie funkčnej plochy „Zóna veľkého parku“, ako zóny, s osobitným režimom 
regulácie, ktorá má pre tvárnenie mesta zvláštny význam   sa definuje priorita tejto zóny ktorou 
je - zachovanie, údržba a obnova rekreačno-oddychovej funkcie vo forme verejne prístupného 
parku s tým, že v rámci celej zóny sa vylučuje umiestnenie objektov individuálnej rekreácie 
a bývania.     

b) V zmysle vydaného rozhodnutia o umiestnení stavby č.j.: SÚ-1154/2005zo dňa 21.11.2005 na 
danej ploche má byť umiestnená stavba „Relax Centrum Park Stupava“ súčasťou ktorého má byť 
reštaurácia, hotel, plochy pre verejnosť, ihriská a biobazén s tobogánom určený na plávanie 
verejnosti o celkovej ploche 2100 m2. Na danej ploche teda nemôže byť umiestnené jazierko 
namiesto verejne prístupného kúpaliskového bazéna a umiestnené apartmánové ubytovanie 
musí byť v súlade s celkovým funkčným využitím plochy – ako športovo rekreačného areálu.   

 
2. konštatuje, že :  
marketingové aktivity developera – Inter Development s.r.o. na základe ktorých propaguje predaj 
bytov vo vnútrobloku s jazierkom o výmere 1500m2 - nie je v súlade s účelom kúpnej zmluvy, na 
základe ktorej mesto Stupava predalo areál pôvodnému investorovi a nie je tiež v súlade 
s Memorandom o spolupráci, ktoré uzatvorilo mesto Stupava s pôvodným a novým investorom 
vzhľadom na to, že : 
c) v zmysle predmetného memoranda sa nový investor zaviazal dokončiť realizáciu procesu 

vybudovania a prevádzkovania športovo-rekreačného areálu pre verejnosť s názvom Relax 
Centrum Park Stupava, s tým, že nový investor výslovne prehlásil, že zachová funkčné využitie 
plochy a športovo rekreačný charakter areálu a tento bude v rámci svojej podnikateľskej činnosti 
prevádzkovať a udržiavať, pričom jednou z nosných činností bude prevádzkovanie nekrytého 
umelého (teda nie prírodného) kúpaliska pre verejnosť podľa stavebného povolenia a územného 
rozhodnutia, teda biologický bazén umiestnený vo vnútrobloku pozostávajúci z vyrovnávaceja 
filtračnej vodnej plochy (filtračná zóna) a z plaveckej vodnej plochy (kúpacia zóna).    

   
3. Odporúča MsZ, aby  :  
na svojom najbližšom zasadnutí prerokovalo marketingové aktivity developera – Inter Development 
s.r.o. na základe ktorých propaguje predaj bytov vo vnútrobloku s jazierkom o výmere 1500m2 
a odporučilo primátorovi mesta vstúpiť do rokovania s novým investorom areálu, za účelom 
zosúladenia stanovísk tak, aby táto investícia a marketingové aktivity s ňou spojené boli v súlade 
s platným územným plánom mesta, s platnými všeobecnými reguláciami funkčnej plochy 
a osobitnými reguláciami zóny veľkého parku, v súlade s územným rozhodnutím a Memorandom 
o spolupráci uzatvoreným medzi mestom Stupava, pôvodným a novým investorom.  
 
Bod č.4: Diskusia 
 
V rámci tohto bodu podal tajomník komisie informáciu o realizovaných prácach v priestoroch 
zdravotného strediska v Stupave, v súvislosti s udržiavacími prácami v ambulancii pediatra. Podklady 
k tomuto materiálu zašle tajomník dodatočne všetkým členom komisie, aby sa mohli s dokumentmi  
dôkladne oboznámiť.  
 
 
 



Bod č.5: Záver 
Predseda zasadanie ukončil o 20:00 hod. 
 
V Stupave, dňa  30.04.2018 
 
 
 
Zapísal:      Ing. Roman Vigh v.r.      Overil:     Ing. Rudolf Kalivoda v.r. 
      Tajomník komisie         Predseda komisie 


